
Innspill fra Fotterapeutforbundet til profesjonsmeldingen   
 
Fotterapeutforbundet i Delta takker for muligheten til å komme med innspill. Vårt hovedinnspill i 
denne sammenheng er behovet for å etablere en bacheloroutdanning for fotterapeuter og at denne 
skal bli hovedveien inn i yrket. 
I dag er Fotterapiutdanningen på videregående nivå, og læreplanene i faget innehar en signifikant 
andel sko – og avlastningslære som en forebyggende faktor til det gående mennesket. Samtidig 
mener vi at utdanningen ikke er tilstrekkelig knyttet til å møte fremtidens utfordringer innen 
forthelse.   
Forskning viser at mange muskel og skjelettlidelser starter med utfordringer som oppstår i føttene 
våre. Hvis vi skal etablere tilstrekkelig tilsig av kunnskap og gode fagmiljø rundt dette fagfeltet må vi, 
etter vårt syn, heve denne profesjonen til en bachelorgrad. I dag har vi kapasitetsutfordringer i flere 
fagprofesjoner innen helse. Et eksempel på dette, er at diabetespasientene ikke får tilstrekkelig 
fotsjekk hos fastlegen - noe som er lovpålagt (Rosa 4). 
Et økt kunnskapstilsig hos fotterapeutene vil kunne bidra til en bedre jobbglidning og avlaste andre 
helseprofesjoner.  Vi må gjøre denne helsetjenesten til en «skal- tjeneste og ikke opprettholde 
dagens bør-tjeneste. Dette løftet vil også harmonere med utfordringene fremover med en eldre 
befolkning som skal stå lengre i jobb på føttene sine. 
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